

	Policy	Reference: POL_001
	Group Quality Policy Statement	Confidentiality: Public
		Issue No: 02
		Page 1 / 1

EUROPLACER Group is committed to providing products and services which meet our customers specified and anticipated needs in an organised and professional manner.

We will do this by means of a Total Quality Assured service in which quality is the responsibility of all our employees and in which we comply with all relevant statutory requirements.

The Group's development is based on our core values of Innovation, Excellence and Integrity and we are committed to continually improving the effectiveness of our Quality Management System, products and services. This will be pursued through ongoing investment in technology and in our employees.

Continuous improvement throughout the business is a key focus and our improvement activities will be measured against Quality Objectives consistent with this policy. It is our goal to ensure that these Objectives are clearly communicated to all personnel, consistently monitored and reviewed regularly at management level.

We will further ensure that this Quality Policy Statement is communicated and understood throughout the Organisation; it will be reviewed as an integral part of the Group Quality System to evaluate its continued suitability to the Organisation.

Name	Position	Signature	Date
Mr S.Badger	Euoplacer Chairman	 Signed by: 65063A290F78459...	14/5/2025



europlacer HIGH MIX PRODUCTIVITY	Politique	Référence: POL_001
	Politique Qualité Groupe	Confidentialité: Public
		Indice: 02
		Page 1 / 1

Le Groupe EUROPLACER offre des produits et services en cohérence avec les exigences de nos clients et anticipe leurs besoins d'une façon maîtrisée et professionnelle.

Cette organisation repose sur la Qualité Totale de nos services pour lesquels le niveau d'exigences légales et réglementaires appliqué est le plus pertinent possible. La Qualité est de la responsabilité de tous.

Le développement du Groupe est basé sur les valeurs incontournables telles que l'Innovation, l'Excellence et l'Intégrité. Nous nous engageons à améliorer en permanence le Système Management de la Qualité, nos produits et services associés en investissant dans la technologie et nos collaborateurs.

L'amélioration continue de notre activité est un aspect essentiel. Elle est mesurée sur la base d'objectifs Qualité cohérents avec cette Politique Qualité. Il est de notre devoir de s'assurer que ces objectifs soient clairement communiqués à tout le personnel, suivis en permanence et fassent l'objet de revue au niveau du management.

Nous devons nous assurer que la Politique Qualité Groupe définie ici est communiquée et comprise à tous les niveaux de l'Organisation. Elle sera revue comme une partie intégrante du Système de Management Qualité afin d'assurer sa pertinence pour l'Organisation.

Nom	Fonction	Signature	Date
Mr S.Badger	Président d'Europlacer	 Signed by: 65063A290F78459...	14/5/2025

